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Život mají celý před sebou, a i když 
na základní škole budou ještě celé dva 
roky, plány mají už nyní velké. Se sed-
máky na ZŠ Seifertova jsme si povídali 
nejen o tom, jaké předměty je baví. 

� Anežka
Nejvíc mě baví španělština a mate-

matika. Španělštinu jsem si vybrala 
jako druhý jazyk po angličtině. Moh-
la jsem mít němčinu nebo ruštinu, ale 
španělština mě lákala nejvíc. 

Chtěla bych jít jednou studovat na 
průmyslovku, protože mě baví práce s 
počítačem a grafická práce.

� Matylda
Nejradši mám zeměpis a výtvarku. 

Naopak vůbec mě nebaví čeština a 
ruština. Jednou bych chtěla být desig-
nérka – odejít studovat do Prahy. Naši 
mě v tom podporují.

� Julie
Škola mi docela jde – mám jednič-

ky a dvojky. Nejvíc mě baví matika, 
máme dobrého pana učitele. Zrovna 
probíráme zlomky a závorky. Naopak 
vůbec mě nebaví dějepis a přírodopis. 

Když by to šlo, po základní škole 
bych šla ráda studovat tanec. Buď na 
soukromou taneční akademii Dun-
can, nebo na konzervatoř. Za svým 
snem si jdu, chodím do lidušky a moc 
mě to baví.

� Dan
Já a škola? Tělák je nejlepší, ten je 

prostě pro kluky to pravé. Když nad 
tím přemýšlím, nebaví mě dějepis, 
nepřijde mi zajímavý. Hraju za SK Jih-
lava florbal, myslím, že náš klub patří v 
našem městě rozhodně mezi nejlepší. 

Dřív jsem chodil do lidušky na klá-
vesy, ale musel jsem si vybrat, jestli 
sport, nebo hraní na nástroj. Ale jed-
nou bych chtěl dělat něco s divadlem. 
Sport půjde na druhou kolej a já půjdu 
na dramaťák. 

� Albert
Tělák a zeměpis to je moje. Už se o 

mě ví, že bych chtěl být pilotem. To je 
můj sen. Letadla znám, je jich spoustu 
druhů – cargo letadla, dopravní… 

Bavilo by mě vozit lidi na dovolenou 
a létat po celém světě. Naši s tím sou-
hlasí. Třeba jednou, až vaši čtenáři za 
pár let někam poletí, třeba je povezu 
zrovna já. 

PARTIČKA dvanácti, třináctiletých školáků se dalšího studia nebojí. 
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Se sedmáky ze Seifertky o jejich plánech

� Elena
Nejlepší ve škole je tělák a matema-

tika. Závodně plavu, zvládám všechny 
styly, ale nevíc mi jdou prsa. 

Kdyby to vyšlo, jednou bych chtě-
la pracovat jako voják, nebo policista. 
Pomáhat a chránit. Rozhodně bych se 
nebála. Vím, co mě čeká, taťka byl poli-
cista. 

� Barbora
Nejvíc mě baví matematika a ang-

ličtina, naopak nejvíc nemám ráda 
zeměpis. Po základce bych se ráda 
dostala na jihlavskou školu Karolíny 
Světlé, na obor fotografka. 

Zatím fotím na mobilní telefon, ale 
chtěla bych mít svůj vlastní fotoapa-
rát. Zatím jsou moje snímky vidět na 
Instagramu a od známých a kamará-
dů dostávám pochvalu. 

Lákala by mě reportážní fotogra-
fie. Nejvíc focení sportu – sledu-
ji práci třeba fotografky jihlavské 

Dukly Nely Dittrichové.

� Jakub
Škola mě baví – nejvíc předměty 

němčina, dějepis, zeměpis, přírodo-
pis… Naopak jazyky mě nebaví. Naše 
škola je moc dobrá, máme hodné a 
šikovné učitele. 

Když by se jednou rodiče v Jihlavě 
rozhodovali kam dát svoje dítko, tak k 
nám na Seifertku určitě.  

Já bych jednou chtěl být farmářem, 
mít svou vlastní farmu. Když jsem byl 
malý, tak jsme měli statek – krávy, kozy, 
prasata… Teď máme jen slepice. Ale 
já bych se k tomu chtěl vrátit. Vidím v 
tom budoucnost. 

� Tereza
Mě docela baví hudebka, výtvarka a 

přírodopis. Naopak moc se nekama-
rádím s matematikou a angličtinou. 
Moje cesta po základní škole by měla 
být k dětem. Chtěla bych dělat vycho-
vatelku třeba na prvním stupni základ-
ní školy. 

Chodím pomáhat už teď naší paní 
školní vychovatelce v družině.  Hroz-
ně mě práce s dětmi baví – hraju si s 
nimi hry, povídám si s nimi – musím 
říct, že je to hrozně fajn.   -lb-


